

Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte på Vätterleden, Gräna 2023-12-02

*Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Anna Gehlin(ordinarie), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Pia Hermelin (suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Lars-Göran Linde (suppleant), Åsa Hugosson (suppleant).
Ej närvarande: Annelie Svensson (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Maria Ahlin (suppleant)*

§ 125 Mötets öppnande

Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna till vårt fysiska möte och ett speciellt välkomnande till revisorn Åsa Nelin och valberedningen, Anette Holmgren och Annerli Johansson samt redaktören Jenny Ohlsson.

§ 126 Dagordningen

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§ 127 Justeringsman

Att ersätta frånvarande ordinarie ledamot Anneli Svensson valdes Pia Hermelin.

Att ersätta frånvarande ordinarie ledamot Fria Matsson valdes Lars-Göran Linde.

BESLUT: Pia Hermelin valdes att justera dagens protokoll.

§ 128 Föregående protokoll

Det sista protokollet från 2023-11-07 var klart och lades till handlingarna. Har även skickats ut till lokalföreningarna.

§ 129 Rapporter

Sekreteraren hade inget att rapportera.

Kassören hade förberett ett förslag på budget 2024 och den gick igenom och godkändes efter vissa justeringar.

Redovisning av Grevagårdens helg visades av kassören. Resultatet visar ett minus. Detta beror på flera anledningar. Även fast SFF fick förhandlat ner boxpriset, så stod SFF för momsens på dessa. Veterinäravgiften var högre då tidigare bokad veterinär fick ställa in och vi fick ta in den veterinär som kunde ställa upp, även om han var dyrare. Vi hade även högre domararvode, högre anläggningshyra och högre kostnad för funktionärsmaten. De flesta kostnader ökade under 2023, men eftersom SFF haft ett överskott sedan tidigare år, valde vi att hålla anmälningsavgifter etc på samma nivå som tidigare år, för att på så sätt låta medlemmarna ta del av tidigare överskott.

Ett förslag att välja en adjungerande ekonomiassistent till kassören för viss avlastning vad gäller fakturering.

BESLUT: Att tillfråga Tommy Hallestrand som adjungerande ekonomiassistent, och han kan kallas till våra styrelsemöten men har inte rösträtt.

§ 130 Revisorerna

Ett önskemål att en extern revisor ska gå igenom den ekonomiska delen. Där sedan våra valda revisorer kan ta del av resultatet och förmedla till våra medlemmar.

BESLUT: Att ta in en extern revisor. Kassör Cecilia Evaldsson tar in en offert på en extern revisor till nästa möte.

Valberedning började sitt arbete med att prata med alla närvarande styrelseledamöter och under tiden diskuterade vi om Fjordcupens regler. Vi kom fram med lite synpunkter och skrev ned dem till tävlingskommittén.

§ 131 JV/SH

Nytt förslag på regelverk från EU kommer 6 december angående bland annat transportregler för häst. Bland annat gäller det under vilka temperaturförhållande man får transportera djur framöver om förslaget går igenom.

En digital föreläsning från Jordbruksverket om djurskydd hålls den 5/12-23, man anmäler sig via deras hemsida.

SH

SH har halvårsmöte den 9/12-2023 annars inget nytt därifrån.

§ 132

Lill-Blakken/Redaktion

Nr 4 är på gång att skickas ut till medlemmarna och det blir ett välfyllt nummer.

Redaktör Jenny Ohlsson uppmanade att när det skickas in mail till redaktionen ska det stå klart och tydligt vad för innehåll mailet består av. Det blir lättare för redaktören att hitta rätt information snabbare. Frågan om höjt arvode till redaktören togs upp.

Hingstkatalogen 2024 önskas bra uppställnings bilder till redaktionen.

BESLUT: Att höja redaktörens arvode från 2024 nr till 3 500 kr/nummer.

Medlemsansvarig

Lugnt och det har precis gått ut nytt nummer av Lill-Blakken.

Tävlingskommittén

Tävlingsreglementet bordlades till nästa styrelsemöte.

Arbetsgrupp för nytt reglemente för NM/EM

En förfrågan från FHI att titta över reglerna som gäller på NM och EM för fjordhäst. Då det verkar tolkas lite olika.

Ordförande utser en arbetsgrupp som ska arbeta med detta och återkommer

Fjordcupen / Framtiden

Diskuterades om Fjordcupens regler och kom med lite synpunkter som ska lämnas till TK för att se över reglerna.

Avelsråd/Avelskommitté

Inget att rapportera.

De olika diplomerna SFF har ska Gunilla Olander försöka sammanställa i bildformat till styrelsemötet den 8/2-2024.

En förfrågan angående domare till riksutställningen kom upp och ett förslag är Morgan Johnson. Ordförande har tillfrågat Morgan J som även tackat ja. Styrelsen röstade ja och SFF ger Morgan J dispens till riksutställningen.

BESLUT: Att välja Morgan Johnson till domare på vår riksutställning 2024 och även meddela dispensen till SH.

En fråga om SFF ska ta hand om ägarbyten och registrering av kastrering själva togs upp. Vi ville få lite mer specificerat av SH vad det kostar att arbeta med ägarbyte och registrering av kastrering. Frågan bordlades till nästa styrelsemöte med mera info från SH om ev. kostnader.

En fråga om importkostnad och tilläggsregistrering har inkommit. Men det är inget vi idag kan ta ställning till.

Domarkonferens 2024

SFF ska utse en arbetsgrupp att arbeta fram material till en domarkonferens som ska anordnas 2024. Det ska vara fokus på rastyp, ben och helheten. Utgår ifrån SFF:s rasbeskrivning. Ordförande tillfrågar personerna till nästa möte.

Stolplyckans Saron 313 som är exporterad och har ansökt om fortsatt betäckningstillstånd och lämnat in ett veterinärintyg till SFF. Styrelsen skickar detta vidare till AVN som får godkänna S Saron 313 via pappersvägen detta år.

§ 133 FHI

Här länkas du till hemsidan.

<https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022>

§ 134 BRUNTE

Inget att rapportera.

§ 135 AGRIA

Efter SFF:s lilla undersökning via sociala medier så är det Agrias som är mest anlitat försäkringsbolag bland våra fjordhästägare. Vårt avtal gäller till och med 2024. Vi arbetar vidare i frågan och nytt avtal ska arbetas fram.

§ 136 Grevagården

Diskussion uppstod om plats 2025. Frågan om ändring av AVN togs upp inför 2025. Frågor som vi tar med oss och funderar över till nästa styrelsemöte. Propositionerna för 2024 bordlades till nästa möte då vi inväntar kostnaderna för 2024.

§ 137 Föreläsning 19/11

Föreläsningen fick god respons från deltagarna. Och ville gärna ha fler föreläsningar i olika ämnen, sårskador, hantering av pass med mera.

§ 138 Årsstämman 2024

Årsstämman är den 7 april 2024 på Vätterleden, Gränna. Förslag att försöka anordna en avelskonferens på lördagen i olika intressanta ämnen. Ordförande uppmanade att via mail skicka in förslag innan nästa styrelsemöte. Ordförande tar in offert till lördagen.

§ 139 Övriga frågor

Information att det är bokad en separat stuga i Nordfjordeid 2024 till AVN.

§ 140 Styrelsemöte

Nästa styrelsemöte den 9/1-24.

§ 141 Mötet avslutades

Ordförande tackade de närvarande för mötet.

Vid protokollet

Gunilla Olander
Sekreterare

Stefan Sahlin
Ordförande

Pia Hermelin
Justerare